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Den rödgrönrosa majoriteten i Stockholms stadshus har beslutat att Fryshuset i 

Skärholmen ska övergå i kommunal drift. Detta trots att verksamheten är väl 

fungerande och mycket omtyckt.  

 Tjänstemännen i stadsdelsförvaltningen har skriftligen förordat en 

fortsättning av avtalet då de sett en positiv utveckling. Samtliga mål och 

indikatorer kommer att uppfyllas under 2015. Antalet besök och aktiviteter 

ligger långt över målet och öppettiderna är mer generösa än vad avtalet 

reglerar. Vidare deltar fler tjejer i verksamheten än tidigare och utslussning av 

äldre ungdomar är bättre organiserad för att stötta ungdomar in i arbetslivet. 

 Den politiska majoriteten säger till och med själva i sitt förslag till beslut 

att de är nöjda med verksamheten som den ser ut idag och tackar Fryshuset för 

de två år som gått. Det finns alltså inga argument – mer än rent ideologiska – 

för att byta huvudman för fritidsverksamheten. Trots det framhåller 

gruppledarna för vänstermajoriteten i stadsdelen att beslutet inte är ideologiskt. 

Istället talar man om vikten av ökad kontroll. Det står dock klart för alla och 

envar att detta beslut inte handlar om att öka kvalitén utan om att ytterligare 

kommunalisera en privat driven verksamhet.  

 

Med anledning av ovanstående har jag följande frågor till ansvarigt borgarråd: 

 

1. Hur kommenterar ansvarigt borgarråd stadsdelens beslut att 

återkommunalisera den verksamhet Fryshuset har bedrivit i Skärholmen 

sedan november 2013? 

2. Av vilken anledning säger majoriteten upp avtalet med Fryshuset i 

Skärholmen? 

3. Är majoriteten nöjd med den verksamhet som Fryshuset har bedrivit i 

Skärholmen? 
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4. Finns det några rationella orsaker till att säga upp avtalet, utöver rent 

ideologiska skäl?  

 

Stockholm den 28 augusti 2015 

 

 

Erik Slottner 


